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• Raad mag tevreden zijn met zoveel reacties. Thema spreekt blijkbaar veel mensen aan. 
• Insprekers vooral namens goed georganiseerde sectoren zoals de landbouw, het 

bedrijfsleven maar ook natuur en milieu.  
• Overigens tevens groepen die waarschijnlijk ook goed vertegenwoordigd waren in de 

voorbereiding (klankbordgroep bijvoorbeeld) 
• Vroeger vielen wonen en werken op het platteland samen. Je woonde daar alleen als je 

daar ook werkte. 
• Nu is het beeld geheel anders. De meeste mensen wonen daar alleen maar. En juist die 

groep is niet georganiseerd en laat zich nauwelijks horen. Ik laat dus een geluid horen 
van waarschijnlijk de grootste groep op het platteland. 

 
• Jammer dat de procedure in de voorbereiding zo weinig gedacht heeft aan de 

bewoners. Inspraakdatum 6 september zeer ongelukkig. Als je je dan al opgaf op 
bijeenkomst in Roode Hert voor deelname aan groep over plattelandsvisie hoorde je 
verder niets. Groep tegen windmolens heeft meerdere malen aangegeven niet allen 
tegen te zijn maar ook graag te willen meespreken over de toekomst van het gebied. 
Waarom zo'n (grote) groep dan niet betrokken bij de voorbereiding?  

 
• Analyse is van een zeer matig niveau. Alleen een algemene kreet over terugloop in de 

landbouw. Maar niks specifieks over het gebied. Welke ontwikkelingen op het gebied 
van de landbouw, bedrijven, wonen etc. Niks ingewikkelds of duurs aan om dit per 
deelgebied uit te zoeken en het geeft veel waardevol inzicht. 

• In de analyse wordt beschamend weinig aandacht besteed aan het wonen. Welgeteld 
enkele tientallen regels terwijl de rest meerdere pagina's krijgt. Dat is of een vergissing 
of een echte onderschatting van deze sector! Bovendien is de conclusie op pagina 21 
van een hoog nietszeggend niveau. 

 
• Bestaande landbouw moet binnen redelijke grenzen de ruimte krijgen. Wel realiseren 

dat je de ruimte die je geeft aan landbouw ook moet geven aan bijvoorbeeld niet-
agrarische bedrijven maar ook aan het wonen want uit oogpunt van ruimtelijke 
kwaliteit (en dat criterium wordt voortdurend genoemd) maakt het niet veel uit wat er 
onder het dak gebeurt. 

• Met intensieve veehouderij zeer voorzichtig omgaan. En helemaal geen ruimte bieden 
aan import van intensieve veehouderij (dus geen uitgekochte boer uit Eindhoven). De 
ruimte die er is alleen voor de bestaande boeren. Introductie in deze van het begrip 
sociale binding. 

 
• Prachtige kans voor gemeente om na vaststelling van deze visie te laten komen tot 

uitwerking per deelgebied ( niet te groot) met een belangrijke rol voor de betrokkenen 
in het gebied. Is een bijzondere gelegenheid om iets te doen aan de sociale samenhang 
in zo'n gebied. De betrokken ontmoeten elkaar rond een thema dat iedereen 
interesseert en de uiteindelijke besluiten worden toch genomen door de raad dus de 
gemeente hoeft nergens bang voor te zijn. Ik ken veel mensen die daar wel vrije tijd in 
willen stoppen. 


